
 

Interpellation 
 
 
 
 
Till 
Ordföranden för tekniska nämnden 
 
 
Värmdö kommuns beredskapsplan för insamling hushållsavfall  
För några veckor sedan rapporterade SVT att kommunens entreprenör, 
Renonorden, för insamling av bl. a hushållsavfall har stora ekonomiska 
problem. Bakgrunden ska vara att bolaget på senare tid alltför snabbt 
expanderat och nu var Nordens ledande sopentreprenör. Enligt samma 
TV-program hade bolaget vunnit många upphandlingar genom 
nedpressade priser. Enligt olika uppgiftslämnare tjänar Renonorden ”inga 
pengar” vilket medfört ekonomiska problem för bolaget. Allt enligt SVT. 
 
Bolaget förnekar att de har problem med ekonomin. Det kan vara hur 
som helst med det. Ändå är det av intressant att veta ifall Värmdö 
kommun har någon beredskapsplan om kommunens 
sophämtningsentreprenör av någon anledning inte kan fullfölja sina 
åtaganden gentemot Värmdö kommun. 
 
Med hänvisning till det ovan anförda frågar jag tekniska nämndens 
ordförande: 
 

• Har Värmdö kommun någon beredskapsplan i det fall vår 
entreprenör inte klarar att fullfölja sina åtaganden mot 
kommunen? 

 
• Har du någon kvalificerad uppfattning angående 

Renonordens anbud kontra andra anbudsgivares anbud?  
 
 
Gustavsberg den 20 juni 2017 
 
Mats Skoglund (V) 
 
 
 


